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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján „Mit tudhatunk az SPS-ről?„ címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni
Gráf József miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

A híradásokból, illetve szakmai berkekből tudjuk, hogy a mezőgazdasági termelők támogatásának
rendszerében változás várható és át fogunk térni az ún. SPS azaz a farm-támogatási rendszerre. Mint
termelő elmondhatom, hogy ismereteim nagyjából ennyiben ki is merülnek . Ellentmondó hírek
érkeznek arról, hogy mi lesz az áttérés dátuma, 2008-at és 2009-et egyaránt emlegetnek . A
termelőknek nincsenek információik arról sem, hogy általában hogyan fog működni a rendszer,
milyen alapon fogják meghatározni az egy-egy gazdának járó uniós és nemzeti fonásokat, egyáltalán
lesznek-e nemzeti források. Bizonyos hírek szerint várható a támogatások maximalizálása talán 300
ezer P összegben egy termelőnek adható fonás vonatkozásában, de az is elképzelhető, hogy degresszió
vagy moduláció érvényesítése fog következni .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdéseimből és felvetéseimből is kiviláglik, hogy a termelőknek gyakorlatilag semmilyen
információjuk nincs erről a rendszerről, és még élénken él emlékezetükben a csatlakozásunk utáni
kifizetések körüli káosz, melyből mind a mai napig nem keveredtünk ki teljes mértékben . Úgy
gondolom tehát, hogy nagyon ideje volna elkezdeni tájékoztatni, felkészíteni a termelőket az új
rendszene való átállásra, annál is inkább, mert még a régit sem ismerik pontosan.

Kérdezem tehát Miniszter Urat, hogy milyen lépéseket kíván tenni a tárca a termelők felkészítése
érdekében, illetve várom konkrétan megfogalmazott kérdéseimre megtisztelő válaszát .

Várom Miniszterelnök úr válaszát!

Budapest, 2006 . június 27 .
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